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BLAD 22 

 

 Ordförandes signatur                     Justerares signatur 

§ 21   

Frågor från nämndens ledamöter och ersättare 

Högtalaranläggning 

Evy Kjellberg (C) pekade på behovet av en bra och ändamålsenlig 

högtalaranläggning såväl på medborgarkontoret som i 

sammanträdesrummen. Förvaltningen förklarade att man är väl 

medveten om behovet och kommer att göra vad man kan så snart 

budgetmedel finns tillgängliga.  
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